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Verslag van de vergadering van de Adviesraad Samenlevingszaken 
van woensdag 23 september 2015 
Aanwezig:  Marga Brijs, Bart Luttik, Diane van Loo, Gijs van Leeuwen, Loura Raamsdonk, 
Martha Vonk, Sjoukje van der Loo,  Henri Brendel, Tino Simons. 

Afwezig : Sandra Mauwer, Trudi van Doornik 

Verslag:  Joke van Zalingen. 

1. Opening. 
We zijn vandaag te gast bij Rogplus, waar we, voorafgaand aan de vergadering, van Marion 
de Feijter een rondleiding krijgen. Daarna geeft directeur, Ilse de Jonge, een presentatie over 
de taken en plannen van Rogplus. 

2. Zie boven. 
 
3.  Inspraak/vragen half uur.  
Dhr. J. Groeneveld brengt het particulier vervoersbedrijf nog eens onder de aandacht, dat nu 
een andere naam heeft: Begeleidende Vervoerservice Oproepcentrale, die een gebied 
bestrijkt van Maassluis, Vlaardingen en Schiedam. 
 
4. Mededelingen. 
Sandra Mauwer heeft aangekondigd te stoppen bij de Adviesraad. Bart hoopt dat ze wel 
beschikbaar blijft voor de deskundigenpool.  

De gehele Adviesraad is uitgenodigd voor de afscheidsreceptie van burgemeester Karssen; 
twee leden van het DB gaan die middag naar de buitengewone raadsvergadering. 

Het DB heeft een positief gesprek gehad met de directeur van Stroomopwaarts, Desiree 
Curfs. Dit gesprek leverde veel informatie en ideeën op. Mevrouw Curfs neemt de AS 
serieus en wil graag in gesprek komen. Er wordt een vervolgafspraak gemaakt om te praten 
over de relatie tussen de AS en de cliëntenraad van Stroomopwaarts. 

Gijs heeft een gesprek gehad met de gemeente en binnenkort spreekt hij nog met 
Stroomopwaarts over het werven van vrijwilligers. Onderwerpen o.a. het doelgroepenbeleid, 
het versterken van het Steunpunt Vrijwilligers en de relatie tussen vrijwilligerswerk en een 
uitkering. Met personeelszaken van de Gemeente heeft hij gesproken over het scheppen van 
banen voor arbeidsgehandicapten, bijvoorbeeld door van een bestaande baan een deel af te 
halen en van dat deel nieuwe banen te creëren en via stageplekken. In januari is er weer een 
gesprek. 
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De werkgroep Sociaal Beleid heeft contact gehad met de heer A.v.d. Langemheen, de 
nieuwe contactpersoon voor Stroomopwaarts. 

5. Ingekomen en uitgaande stukken. 
Martijn van Valderen heeft zijn lidmaatschap van de Deskundigenpool opgezegd.  

6. Verslag van de vergadering van 8 juli 2015. 
Bart heeft een gesprek gehad met de wethouder (Van der Houwen) over de bemensing van 
de AS en de werkgroepen. Er is behoefte aan versterking. 

De sollicitatieprocedure voor een coördinator voor het wijkteam Jeugd/ sociale wijkteam 
heeft nog niets opgeleverd. Er komt een tweede ronde. 

Het bezoek aan het Islamitisch Centrum wordt doorgeschoven naar een later te bepalen 
datum. 

Het is moeilijk contact te krijgen met “slapende” werkgroepleden. Het DB is bezig de lijst op 
te schonen. 

7. Terugblik op reactie van de gemeente op het advies over Toezicht  in het kader van 
de WMO en het advies inzake Beleidsregels Participatiewet. 
De beleidsnota was een lastig stuk om te lezen en dat verklaart de vele vragen. De meesten 
zijn beantwoord, maar de vraag hoe het algemeen toezicht op ROGplus is geregeld, blijft 
open, evenals de vraag hoe cliënten vooraf worden geïnformeerd over de kwaliteitsnormen 
van de WMO-voorzieningen. De AS was erg te spreken over de reactienota: duidelijk en 
overzichtelijk, wie had gereageerd en wat de reactie van de gemeenten hierop is. 
 
Advies Participatiewet. De beleidsregels worden al wel toegepast door Stroomopwaarts, 
terwijl ze nog niet vastgesteld zijn door de gemeente. Ten aanzien van het boeteregime is 
het antwoord van de gemeente nog vaag, de AS wil naar een toetsbare procedure.  
 
8. Aanpak voorbereiding werkprogramma van de Adviesraad 2016. 
Gijs heeft een duidelijk verhaal op papier gezet. Consequent zijn in wie we adviseren en wie 
niet. Ruim een week voor de volgende vergadering tekst aanleveren bij Gijs. 
 
9. Bespreking programma bijeenkomst Adviesraad-Deskundigenpool op 24 nov. a.s. 
De Drukkerij valt als locatie af. Onderzocht wordt of de Hooftzaak een optie is. 
 
10. Wat verder ter tafel komt en rondvraag. 
Martha vraagt aandacht voor de onafhankelijke cliëntenondersteuners voor de WLZ, dit 
wordt besproken in de werkgroep Jeugd. Marga waarschuwt voor het gebruik van de privé e-
mailadressen van de AS. Dit kan tot problemen leiden (spam, malware etc). Voortaan gaat 
alle mail via het info mailadres, Marga zorgt dan voor doorzending naar juiste persoon. Gijs 
wordt door haar bedankt voor zijn inbreng op de website. Marja Sonneveld gaat de AS-leden 
benaderen voor kopij op de pagina Nieuws. Er zijn 4 nieuwe advertenties in ontwikkeling 
voor de werving van nieuwe leden. 
Loura heeft een raadsvergadering bijgewoond over het sociaal domein. Félicité stuurt het 
verslag en presentatie naar Sjoukje 
 
11.Sluiting. 
Met een dankwoord aan allen sluit Bart de vergadering en wenst allen wel thuis. 
 

  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  


